
Jednání mediální komise č. 03/2022-2026
Jednání mediální komise se konalo ve středu 14.6. 2023 od 15:00 hod. ve spodní zasedací
místnosti úřadu v Hrabové.

Přítomni:

Miroslav Houžvička, Jana Tajchmanová, Ilona Hromádková, Libor Hromádka, Radomír
Orkáč, Martin Slepička, Milan Slíva, Rostislav Gromnica, Karla Slívová

Omluveni:

Věrka Kročková (zastoupena starostou), Vendula Margaretis Rechová

Hosté:

Libor Hromádka, Ilona Hromádková, Jana Tajchmanová

Zaslaný program jednání mediální komise 03/2022-2026

Podněty a připomínky k červnovému vydání Hrabovských listů.

Osnova článků/témat pro prázdinové vydání Hrabovských listů.
Informace o facebookové skupině obce a Mobilním rozhlasu.
Různé.

Podněty a připomínky k červnovému vydání Hrabovských listů.

Orkáč: Tlouška papíru HL se v tuto chvíli nemůže měnit, protože je vysoutěžená.
Mimochodem stejná tlouška byla vysoutěžena při nástupu Jana Dvořáka. Navíc změna
papíru tvoří v ceně malou částku. Téma tloušťky opouštíme do konce/přelom roku, kdy
se bude znovu soutěžit tiskárna.

Osnova článků/témat pro prázdinové vydání Hrabovských listů.

Houžvička: Nechodí mu od Orkáče maily.
Slívová: Grafička má od 3.7. 2023 dovolenou.

Slíva: Vyšlo nové Tornádo od žáků ZŠ, šéfredaktorka zváží zařazení obsahu do
říjnového vydání.
Slívová: Akce HL - "Posílejte prázdninové fotky na fotosoutez@hrabova.eu", Ilona
Hromádková pošle šéfredaktorce v odrážkach běžné podmínky takové soutěže.
Slepička: Ještě doplnit info o ordinační době paní Vikové a Bendové. Zajistí Karla
Slívová.
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Uzávěrka pro veřejnost (vydání v září!) 21.8. 2023.

Hrabovské listy (vydání v září!) budou dokončeny do 3.9. 2023 (počká se na gulášfest).

Informace o facebookové skupině obce a Mobilním rozhlasu.

Slíva: Bude anketa v Munipolis o dětské atrakci "motýl" pro park před úřadem.

Orkáč: FB stránka Hrabové má 223 sledujících (14.6. 2023), má smysl ji udržovat.
Všichni si přejí zachování stránky.
Gromnica: Chodí málo podnětů ke zveřejnění, kromě Hromádkových. Orkáč: Finální
PDF se bude posílat na nově vzniklý email, medkom@hrabova.eu. (kde budou všichni
členové, pravidelní hosté i pan tajemník). Email bude sloužit pouze k důležitým nebo
předem dohodnutým upozorněním od členů komise pro členy komise (např. finální
PDF vydání, pozvánka na jednání, zápis z jednání). Email neslouží pro komunikaci s
veřejností či běžnou diskuzi.

Orkáč: Aktuální číslo HL ještě nevisí na webu, protože náš web spravuje OVANET a ten
má neustále problémy, viz přiložený snímek z počítače pana tajemníka. PDF zkusí
vystavit starosta.
Tajchmanová: Odkaz na fotogalerii by měl být na stránkách lépe viditelný. Pokusí se to
změnit starosta, jinak zkusí paní Tajchmanová přes OVANET.

Různé

Orkáč: Jana Tajchmanová, Ilona a Libor Hromádkovi jsou považovaní za automaticky
zvané čestné/vážené hosty.
Slepička: Bylo by dobré zvážit jmenování Libora a Ilony Hromádkové členy mediální
komise, pokud jsou přítomni na každém jednání.

Orkáč: Dotaz na všechny - "Jaké máme výhrady k práci šéfredaktora"? Pokud někdo
výhrady má, předloží je příště. Orkáč vše předá obecní radě (redakční radě), aby
výběrové řízení zvážila, tak jak řekl starosta na zastupitelstvu. Jan Dvořák nebyl vybrán
přes výběrové řízení, to samé Libor Hromádka, Mirek Houžvička, Rostislav Gromnica
(správce facebookové skupiny), a další...
Slepička: Rada mohla využít mediální komisi při výběru nového šéfredaktora/-ky jako
poradní orgán k vyslovení možného doporučení.
Orkáč: Pan Gromnica předložil opodstatněné/pochopitelné vysvětlení, proč veřejně
napsal, že je mediální komise zbytečná. Celá problematika byla vysvětlena Orkáčem a
Slívou, vysvětlení pan Gromnica akceptoval a považoval za dostatečné.

Rada: Rada zakoupí reklamní předměty a bude vycházet z návrhů komise. Je potřeba
již něco mít, protože se blíží seniorské klání a gulášfest. Na akci Léto na kole měly
všechny městské obvody reklamní předměty, kromě Hrabové. Komise pro děti a mládež
si nechá vytisknout vlastní omalovánky.
Orkáč: Korektura HL ještě nebyla projednána s radou.
Další jednání komise 16.8. 2023 v 15:00 hod.

mailto:medkom@hrabova.eu


Informace od šéfredaktorky (tučně dopsáno na jednání komise):

HRABOVSKÉ LISTY – PRÁZDNINOVÉ VYDÁNÍ – uzávěrka 22.6. 
• úvodník, slovo starosty 
• informace z úřadu – rada a zastupitelstvo 
• jubilanti, bohoslužby 
• proběhlé akce – brigáda na Duběnce, zájezd, Sokolský den, Den s hasiči, komentovaná
procházka (Slíva), Štafetová míle (Waldhauserová), Altetický trojboj (škola), ukončení
školního roku, pasování prvnáčků (školka), farní výlet (Slíva). 
• pozvánky na prázdninové akce - Sportovní den (Houžvička), Taneční zábava (Orkáč),
Neckyáda (zkusíme Petra Žižku), Hrabovský půlmaraton (Orkáč), Gulášfest (Orkáč),
zájezd pro seniory (Tajchmanová), divadlo Štramberk (Houžvička) 
• rozhovor s panem Slavíkem 
• rozhovor se zastupitelem 
• představení komise pro děti a mládež 
• škola, školka 
• velocipedisté 
• knihovna 
• z historie Hrabové (Slepička) 
• Zelená Hrabová 
• anketa Munipolis – herní prvek před úřadem 
• rozhovor s MUDr. Kateřinou Bendovou – praktické rady na léto – jak chránit zejména děti
před sluncem 
• prázdninová výzva – nejlepší zážitek z prázdnin/nejkrásnější místo, které jsem během
dovolené navštívil – fotka + krátký popisek – do konce srpna – v zářijovém čísle otiskneme
vybrané příspěvky a vybereme ten nejlepší 
• rozhovor se Zuzanou Kostelňákovou 
• kolumbárium (Slíva) 
• vodovodní řád pod Paskovskou (Orkáč)


